

RAZOR.COM

AND IRELAND /
IRELANDE

Centre

2702



RAZOR SX350 12/

102280-02-2012GB0
VSLA HKCH SZCN
Made in China 151

15173834

0 8 4 5 4 2 3 0 2 0 8

rights reserved. Razor® and the Razor logo design are trademarks of Razor USA LLC and/or its affiliated companies in the United States. The Dirt Rocket SX350 logo design is a trademark of Razor USA LLC. The Monster logo is a registered trademark of Troy Lee Designs, Inc. Jimmy Johns logo is a registered trademark of Jimmy Johns Franchisor SVP, LLC. MON OFF ROAD is a registered trademark of Textron.

Tous droits réservés. Razor® et le logo Razor sont des marques de ses sociétés affiliées aux États-Unis et/ou dans une autre partie du monde. Le logo Dirt Rocket SX350 est une marque de commerce de Razor USA LLC. Le logo Monster est une marque déposée de Troy Lee Designs Inc. Le logo Jimmy Johns est une marque déposée de Jimmy Johns Franchisor SVP, LLC. MON OFF ROAD est une marque déposée de Textron.

FABRIQUÉ À :
PAR : RAZOR USA
FABRIC